

Pour copie conforme à l'original



Subsea 7 S.A.
Société anonyme

Siège social : 412F, route d'Esch, L-1471 Luxembourg

R.C.S. Luxembourg : B43172

Numéro EUID : LURCSL.B43172

Numéro :

ASSEMBLÉE GÉNÉRALE EXTRAORDINAIRE DU 25 SEPTEMBRE 2025

In the year two thousand and twenty-five, on the twenty-fifth day of the month of September,

Before us, Maître **Cosita DELVAUX**, notary residing in Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg,

Was held an extraordinary general meeting of the shareholders (the "**General Meeting**") of **Subsea 7 S.A.**, a *société anonyme* having its registered office at 412F, route d'Esch, L-1471 Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg, registered with the *Registre de Commerce et des Sociétés* in Luxembourg under number B43172 and incorporated on 10 March 1993 pursuant to a deed of Maître Paul FRIEDERS, then notary residing in Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg, published in the *Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations* on 28 April 1993, number 190 (the "**Company**").

The articles of association of the Company (the "**Articles**") have been amended several times and for the last time pursuant to a deed of the undersigned notary, dated 8 May 2025, published on 23 May 2025 in the *Recueil Electronique des Sociétés et Associations* under number RESA_2025_111.838.

The General Meeting was presided by Ms **Nathalie LOUYS**, General Counsel of the Company, professionally residing in London (the "**Chairperson**").

The Chairperson appointed as secretary to the meeting Maître **Philippe HOSS**, *maître en droit*, professionally residing in Luxembourg and the General Meeting elected as scrutineers Ms **Carole COÏS**, professionally residing in Luxembourg and Ms **Laurence MOSTADE**, professionally residing in Luxembourg.

The bureau having thus been constituted (the "**Bureau**"), the Chairperson declared and requested the notary to state that:

I. The shareholders present or represented and the number of shares held by each of them are shown on an attendance list, signed *ne varietur* by the Bureau and the undersigned notary, which will remain annexed to the present deed. The proxies of the represented shareholders have been delivered to the Bureau of the General Meeting and will be kept at the registered office of the Company and a certificate as regards those proxies has been provided by the Bureau to the undersigned notary and will remain annexed to this deed.

II. It appears from the attendance list that out of the two hundred ninety-five million six hundred thirteen thousand nine hundred thirty-six (295,613,936) shares in issue and outstanding

on the record date, i.e. at midnight (24:00 hours) CET on 11 September 2025 (the “**Record Date**”), with three million nine hundred eighty-six thousand and sixty-four (3,986,064) shares being held in treasury as of the Record Date, two hundred twenty-four million seven hundred twelve thousand and ninety-three (224,712,093) shares are present or represented so that more than half of the issued and outstanding share capital of the Company on the Record Date, is represented at the present General Meeting.

III. This General Meeting was convened by a convening notice containing the agenda published by the Company via press release on 24 July 2025, in the RESA on 7 August 2025 under reference RESA_2025_172.650 and in the “*Luxemburger Wort*” on 5 August 2025.

IV. This General Meeting is thus regularly constituted and may validly deliberate on all the items of the agenda.

V. On 23 July 2025, the board of directors of the Company approved the common cross-border draft terms of merger (the “**Common Merger Plan**”) drawn up in accordance with article 1025-1 and following of the Luxembourg law of 10 August 1915 on commercial companies, as amended (the “**Company Law**”), to merge the Company with and into Saipem S.p.A., a joint stock company (*società per azioni*), incorporated under the laws of the Italian Republic, with registered office in Milan, Via Luigi Russolo 5, 20138, registered with the Companies' Register of Milan *Monza Brianza Lodi* under number, fiscal code and VAT number 00825790157, R.E.A. no. MI-788744, with its shares listed and admitted to trading on the regulated market of Euronext Milan in Italy (“**Saipem**” and, together with the Company, the “**Merging Companies**”) by way of a merger by absorption of the Company as the absorbed company by Saipem as the absorbing company (the “**Merger**”).

VI. The Common Merger Plan was signed by the Company and Saipem on 23 July 2025 and was published, together with the notice to shareholders, creditors and employees in accordance with article 1025-5 (1) of the Law, in the RESA on 4 August 2025 under reference RESA_2025_169.775.

VII. Pursuant to the Common Merger Plan, at the Merger Effective Date (as defined below), each shareholder of the Company, except the Withdrawing Shareholders (as defined below), shall be allotted 6.688 (six point six eight eight) ordinary shares of Saipem, with no par value, for each share of the Company held at that time (the “**Exchange Ratio**”).

VIII. The Chairperson reminded the General Meeting that the Withdrawing Shareholders, if any, are entitled to receive an adequate cash compensation of an amount of NOK 135.51 per Eligible Share (the “**Cash Compensation**”).

IX. The board of directors of the Company has drawn up a report dated 23 July 2025 for shareholders and employees explaining and justifying the legal and economic aspects of the Merger, as well as the implications of the Merger for employees and, in particular, explaining the implications of the Merger for the future business of the Company in accordance with article 1025-6 of the Company Law (the “**Subsea 7 Board Report**”). The board of directors of Saipem prepared a report dated 23 July 2025 for shareholders and employees in

accordance with article 21 of the Italian Legislative Decree no. 19 of 2 March 2023 (the “**Saipem Board Report**” and, together with the Subsea 7 Board Report, the “**Board Reports**”).

X. In accordance with article 1025-7 of the Company Law, Ernst & Young, as independent expert appointed by the Company prepared a report dated 23 July 2025 with respect to the Merger (the “**Lux Expert Report**”). The Lux Expert Report concludes as follows:

CONCLUSION

“Based on the work performed, nothing came to our attention that causes us to believe that:

- the Exchange Ratio and Cash Compensation for Dissenting Shareholders adopted in the Common Merger Plan are not relevant and reasonable;

- the valuation methods used to arrive at the Exchange Ratio and Cash Compensation for Dissenting Shareholders are not adequate and appropriate in the circumstances.”

XI. In accordance with Article 22 of the Italian Legislative Decree no. 19 of 2 March 2023 and article 2501-sexies of the Italian Civil Code, EY S.p.A., as independent expert appointed by the Court of Milan, which is the court of the place where Saipem has its registered seat, prepared a report dated 24 July 2025 with respect to the Merger (the “**Italian Expert Report**” and, together with the Lux Expert Report, the “**Expert Reports**”). The Italian Expert Report concludes as follows:

CONCLUSION

“Based on the documentation we have examined and on the procedures described above, and considering the nature, extent and limitations of our work as described in this Report, we believe that the valuation methods adopted by the Board of Directors of Saipem, also based upon the advice of their Financial Advisors, are, under the circumstances, reasonable and not arbitrary, and they have been correctly applied by them in their determination of the Exchange Ratio of shares indicated in the Common Merger Plan.”

XII. In accordance with article 1025-8 of the Company Law:

a) the Common Merger Plan;

b) the financial statements and management reports of the Merging Companies for the last three (3) financial years of the Merging Companies;

c) the statutory interim financial statements of the Merging Companies as at 30 June 2025;

d) the Board Reports; and

e) the Expert Reports,

have been made available to the shareholders of the Company at least one (1) month before the date of the General Meeting.

XIII. The agenda of the General Meeting is as follows:

AGENDA

1. *Approval of (i) the cross-border merger between the Company and Saipem S.p.A., a joint stock company (società per azioni), incorporated under the laws of the Italian Republic,*

with registered office in Milan, Via Luigi Russolo 5, 20138, registered with the Companies' Register of Milan Monza Brianza Lodi under number, fiscal code and VAT number, 00825790157, R.E.A. no. MI-788744, with its shares listed and admitted to trading on the regulated market of Euronext Milan in Italy ("Saipem" and, together with the Company, the "**Merging Companies**") by way of a merger by absorption of the Company as the absorbed company by Saipem as the absorbing company (the "**Merger**"), and (ii) the common cross-border merger plan dated 23 July 2025 (the "**Common Merger Plan**") to be published in the *Recueil électronique des Sociétés et Associations* with the Merger to occur, and automatically be effective, from a legal perspective between the Merging Companies and against third parties, at 00:01 (CET) on the day immediately following the date agreed between the Merging Companies in a merger deed to be executed by the Merging Companies before an Italian notary (the "**Merger Effective Date**").

2. Approval of a distribution of EUR 450,000,000.00 (four hundred and fifty million/00) equating to approximately NOK 18.00 per share out of the Company's share premium to the shareholders of the Company in proportion to their holding of shares of the Company on the relevant record date, to be distributed immediately prior to the Merger Effective Date subject to the conditions precedent to the Merger provided for in the Merger Agreement dated 23 July 2025 between the Merging Companies (the "**Merger Agreement**") having been met or waived.

3. Approval of a distribution of EUR 105,000,000.00 (one hundred and five million/00) equating to approximately NOK 4.15 per share out of the Company's share premium to the shareholders of the Company in proportion to their holding of shares of the Company on the relevant record date.

4. Grant full and unconditional discharge (*quitus*) to each director of the Company for the proper performance of his/her/its duties up to (and including) the Merger Effective Date.

XIV. After having approved the foregoing, the General Meeting passed the following resolutions:

FIRST RESOLUTION

The General Meeting took note of the Board Reports and the Expert Reports. The General Meeting further took note that no employees' opinion and no comments were submitted to the Company pursuant to article 1025-6 (6) of the Company Law and article 1025-5 (1) (2°) of the Company Law, respectively.

Thereupon, the General Meeting took the following resolutions at the majority set forth below:

The General Meeting acknowledged and approved the Common Merger Plan and the cross-border merger between the Company and Saipem by way of a merger by absorption of the Company as the absorbed company by Saipem as the absorbing company, which shall occur, and automatically be effective, from a legal perspective between the Merging Companies and against third parties, at 00:01 (CET) on the Merger Effective Date.

The General Meeting noted that as of the Merger Effective Date, the Merger shall have

the following consequences *ipso jure* and simultaneously:

- a) the universal transfer of all assets and liabilities of the Company, including all contracts, credits, rights, and obligations, to Saipem;
- b) the shareholders of the Company, except those that have validly exercised their Withdrawal Right (as defined below), shall become shareholders of Saipem in accordance with the terms of the Common Merger Plan, in particular the Exchange Ratio;
- c) the Company shall cease to exist; and
- d) the cancellation of the shares in the Company held in treasury by the Company or held by Saipem.

For: 222,461,169 shares

Against: 2,188,476 shares

Abstentions: 62,448 shares

This resolution, having been approved by at least two-thirds of the votes validly cast, was thus adopted.

SECOND RESOLUTION

The General Meeting, upon proposal of the board of directors of the Company, approved, at the majority set forth below, a distribution of EUR 450,000,000.00 (four hundred and fifty million/00) equating to approximately NOK 18.00 per share out of the Company's share premium to the shareholders of the Company in proportion to their holding of shares of the Company, on the relevant record date, to be distributed subject to the conditions precedent to the Merger provided for in the Merger Agreement having been met.

For: 224,711,924 shares

Against: 66 shares

Abstentions: 103 shares

This resolution, having been approved by a simple majority of the votes validly cast, was thus adopted.

THIRD RESOLUTION

The General Meeting upon proposal of the board of directors of the Company, approved, at the majority set forth below, a distribution of EUR 105,000,000.00 (one hundred and five million/00) equating to approximately NOK 4.15 per share out of the Company's share premium to the shareholders of the Company in proportion to their holding of shares of the Company on the relevant record date.

For: 224,711,925 shares

Against: 66 shares

Abstentions: 102 shares

This resolution, having been approved by a simple majority of the votes validly cast, is thus adopted.

FOURTH RESOLUTION

The General Meeting, at the majority set forth below, granted full and unconditional

discharge (*quitus*) to each director of the Company for the proper performance of his/her/its duties up to (and including) the Merger Effective Date.

For: 217,667,282 shares
Against: 6,784,443 shares
Abstentions: 260,368 shares

This resolution, having been approved by a simple majority of the votes validly cast, was thus adopted.

XV. There being no further items on the agenda and while the General Meeting is still in session, the Chairperson reminded the General Meeting that each shareholder who voted against the approval of the Common Merger Plan had the right to declare to the undersigned notary the exercise of her/his/its right to dispose of the entirety of (i) the shares of the Company registered in the securities account(s) of such shareholder with such shareholder's financial intermediary(ies) on the date of publication of the Common Merger Plan in the RESA (being 4 August 2025) and (ii) the shares of the Company acquired after such date as part of an inheritance or bequest, for the Cash Compensation under the conditions set out in the Company Law and the Common Merger Plan in accordance with article 1025-10 (1) of the Company Law (the "**Withdrawal Right**") and pursuant to a withdrawal declaration to be signed before the undersigned notary at this General Meeting (each shareholder exercising her/his/its Withdrawal Right, a "**Withdrawing Shareholder**").

The Chairperson noted that no shareholder and no proxyholder of a represented shareholder had declared an intention to exercise the Withdrawal Right.

The undersigned notary and each clerk and employee of the undersigned notary's office were authorized and granted powers to do all filings and draw up and sign all supplementary, rectifying or amending deeds to the present document, and more generally to do whatever required, to ensure it aligns with the civil and commercial registers in Luxembourg as well as to ensure the electronic filing with the *Administration de l'enregistrement, des domaines et de la TVA*.

There being no further business, the General Meeting was closed with no shareholder requesting to sign these minutes.

The undersigned notary, who understands and speaks English, states that at the request of the Bureau, these minutes are drafted in English followed by a French translation; at the request of the Bureau, in case of divergences between the English and French versions, the **English version will prevail**.

WHEREOF the present notarial deed was drawn up in Luxembourg on the day named at the beginning of this document.

After reading these minutes to the General Meeting, the members of the Bureau signed together with the notary, the present original deed.

SUIT LA TRADUCTION FRANÇAISE DU TEXTE QUI PRÉCÈDE

L'an deux mille vingt-cinq, le vingt-cinquième jour du mois de septembre,

par-devant Nous, Maître **Cosita DELVAUX**, notaire de résidence à Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg,

s'est tenue une assemblée générale extraordinaire des actionnaires (l'« **Assemblée Générale** ») de **Subsea 7 S.A.**, une société anonyme ayant son siège social au 412F, route d'Esch, L-1471 Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg, immatriculée auprès du Registre de Commerce et des Sociétés, Luxembourg sous le numéro B43172 et constituée le 10 mars 1993 suivant un acte de Maître Paul FRIEDERS, alors notaire de résidence à Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg, publié au *Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations* en date du 28 avril 1993, numéro 190 (la « **Société** »).

Les statuts de la Société (les « **Statuts** ») ont été modifiés à plusieurs reprises et pour la dernière fois suivant un acte du notaire soussigné, en date du 8 mai 2025, publié le 23 mai 2025 au *Recueil électronique des sociétés et associations* sous le numéro RESA_2025_111.838.

L'Assemblée Générale a été présidée par Mme **Nathalie LOUYS**, *General Counsel* de la Société, demeurant professionnellement à Londres (le « **Président** »).

Le Président a nommé comme secrétaire de l'assemblée Maître **Philippe HOSS**, maître en droit, demeurant professionnellement à Luxembourg et l'Assemblée Générale a élu comme scrutateurs Mme **Carole COÏS**, demeurant professionnellement à Luxembourg et Mme **Laurence MOSTADE**, demeurant professionnellement à Luxembourg.

Le bureau ayant ainsi été constitué (le « **Bureau** »), le Président a déclaré et a demandé au notaire de constater que :

I. Les actionnaires présents ou représentés et le nombre d'actions détenues par chacun d'eux figurent sur une liste de présence, signée *ne varietur* par le Bureau et le notaire soussigné, laquelle restera annexée au présent acte. Les procurations des actionnaires représentés ont été remises au Bureau de l'Assemblée Générale et seront conservées au siège social de la Société et un certificat relatif à ces procurations a été remis par le Bureau au notaire instrumentant et restera annexé au présent acte.

II. Il résulte de la liste de présence que sur les deux cent quatre-vingt-quinze millions six cent treize mille neuf cent trente-six (295.613.936) actions émises et en circulation à la date de référence, c'est-à-dire à minuit (24h00) *CET* le 11 septembre 2025 (la « **Date de Référence** »), avec trois millions neuf cent quatre-vingt-six mille soixante-quatre (3.986.064) actions étant détenues en propre à la Date de Référence, deux cent vingt-quatre millions sept cent douze mille quatre-vingt-treize (224.712.093) actions sont présentes ou représentées de sorte que plus de la moitié du capital social émis et en circulation de la Société à la Date de Référence est représentée à la présente Assemblée Générale.

III. La présente Assemblée Générale a été convoquée par un avis de convocation reproduisant l'ordre du jour publié par la Société par communiqué de presse le 24 juillet 2025, au RESA le 7 août 2025 sous la référence RESA_2025_172.650 et dans le *Luxemburger Wort* le 5 août 2025.

IV. La présente Assemblée Générale est donc régulièrement constituée et peut valablement délibérer sur tous les points de l'ordre du jour.

V. Le 23 juillet 2025, le conseil d'administration de la Société a approuvé le projet commun de fusion transfrontalière (le « **Projet Commun de Fusion** ») établi conformément à l'article 1025-1 et suivants de la loi luxembourgeoise modifiée du 10 août 1915 concernant les sociétés commerciales (la « **Loi sur les Sociétés** »), afin de procéder à la fusion entre la Société et Saipem S.p.A., une société par actions (*società per azioni*) de droit italien, ayant son siège social à Milan, Via Luigi Russolo 5, 20138, immatriculée au Registre des Sociétés de Milan *Monza Brianza Lodi* sous le numéro, code fiscal et numéro de TVA, 00825790157, R.E.A. n° MI-788744, dont les actions sont cotées et admises à la négociation sur le marché réglementé d'Euronext Milan en Italie (« **Saipem** » et, ensemble avec la Société, les « **Sociétés qui Fusionnent** ») par voie de fusion par absorption de la Société en tant que société absorbée par Saipem en tant que société absorbante (la « **Fusion** »).

VI. Le Projet Commun de Fusion a été signé par la Société et Saipem le 23 juillet 2025 et a été publié, avec l'avis aux actionnaires, créanciers et travailleurs conformément à l'article 1025-5 (1) de la Loi, au RESA le 4 août 2025 sous la référence RESA_2025_169.775.

VII. Conformément au Projet Commun de Fusion, à la Date de Prise d'Effet de la Fusion (telle que définie ci-après), chaque actionnaire de la Société, à l'exception des Actionnaires Sortants (tels que définis ci-après), se verra attribuer 6,688 (six virgule six huit huit) actions ordinaires de Saipem, sans valeur nominale, pour chaque action de la Société détenue à ce moment-là (le « **Rapport d'Échange** »).

VIII. Le Président a rappelé à l'Assemblée Générale que les Actionnaires Sortants, le cas échéant, ont droit à une soulte en espèces adéquate d'un montant de 135,51 NOK par Action Éligible (la « **Soulte en Espèces** »).

IX. Le conseil d'administration de la Société a établi un rapport en date du 23 juillet 2025 à l'attention des actionnaires et des travailleurs expliquant et justifiant les aspects juridiques et économiques de la Fusion, ainsi que les conséquences de la Fusion pour les travailleurs et, en particulier, expliquant les conséquences de la Fusion pour l'activité future de la Société conformément à l'article 1025-6 de la Loi sur les Sociétés (le « **Rapport du Conseil Subsea 7** »). Le conseil d'administration de Saipem a établi un rapport en date du 23 juillet 2025 à l'attention des actionnaires et des travailleurs conformément à l'article 21 du décret législatif italien n° 19 du 2 mars 2023 (le « **Rapport du Conseil Saipem** » et, ensemble avec le Rapport du Conseil Subsea 7, les « **Rapports du Conseil** »).

X. Conformément à l'article 1025-7 de la Loi sur les Sociétés, Ernst & Young, en tant qu'expert indépendant désigné par la Société, a établi un rapport en date du 23 juillet 2025 concernant la Fusion (le « **Rapport d'Expert Lux** »). La conclusion du Rapport d'Expert Lux est la suivante :

CONCLUSION

« Sur la base du travail effectué, nous n'avons rien relevé qui nous porterait à croire

que :

- le Rapport d'Échange et la Soulte en Espèces pour les Actionnaires Dissidents adoptés dans le Projet Commun de Fusion ne sont pas pertinents et raisonnables ;

- les méthodes d'évaluation utilisées pour parvenir au Rapport d'Échange et à la Soulte en Espèces pour les Actionnaires Dissidents ne sont pas adéquates et appropriées dans les circonstances. »

XI. Conformément à l'article 22 du décret législatif italien n° 19 du 2 mars 2023 et à l'article 2501-sexies du Code civil italien, EY S.p.A., en tant qu'expert indépendant désigné par le Tribunal de Milan, qui est le tribunal du lieu où Saipem a son siège social, a établi un rapport en date du 24 juillet 2025 concernant la Fusion (le « **Rapport d'Expert Italien** » et, ensemble avec le Rapport d'Expert Lux, les « **Rapports d'Experts** »). La conclusion du Rapport d'Expert Italien est la suivante :

CONCLUSION

« Sur la base de la documentation que nous avons examinée et des procédures décrites ci-dessus, et compte tenu de la nature, de l'étendue et des limites de notre travail telles que décrites dans le présent Rapport, nous estimons que les méthodes d'évaluation adoptées par le Conseil d'Administration de Saipem, également sur la base des conseils de leurs Conseillers Financiers, sont, dans les circonstances, raisonnables et non arbitraires, et qu'elles ont été correctement appliquées par eux dans leur détermination du Rapport d'Échange des actions indiqué dans le Projet Commun de Fusion. »

XII. Conformément à l'article 1025-8 de la Loi sur les Sociétés :

a) le Projet Commun de Fusion ;

b) les états financiers et les rapports de gestion des Sociétés qui Fusionnent des trois (3) derniers exercices des Sociétés qui Fusionnent ;

c) les états financiers intermédiaires statutaires des Sociétés qui Fusionnent au 30 juin 2025 ;

d) les Rapports du Conseil ; et

e) les Rapports d'Experts,

ont été mis à la disposition des actionnaires de la Société au moins un (1) mois avant la date de l'Assemblée Générale.

XIII. L'ordre du jour de l'Assemblée Générale est le suivant :

ORDRE DU JOUR

1. *Approbation (i) de la fusion transfrontalière entre la Société et Saipem S.p.A., une société par actions (società per azioni) de droit italien, ayant son siège social à Milan, Via Luigi Russolo 5, 20138, immatriculée au Registre des Sociétés de Milan Monza Brianza Lodi sous le numéro, code fiscal et numéro de TVA, 00825790157, R.E.A. n° MI-788744, dont les actions sont cotées et admises à la négociation sur le marché réglementé d'Euronext Milan en Italie (« Saipem » et, ensemble avec la Société, les « **Sociétés qui Fusionnent** ») par voie de fusion par absorption de la Société en tant que société absorbée par Saipem en tant que*

société absorbante (la « **Fusion** »), et (ii) du projet commun de fusion transfrontalière en date du 23 juillet 2025 (le « **Projet Commun de Fusion** ») à publier au Recueil électronique des sociétés et associations, la Fusion devant intervenir, et prendre automatiquement effet, d'un point de vue juridique entre les Sociétés qui Fusionnent et à l'égard des tiers, à 00h01 (CET) le jour suivant immédiatement la date convenue entre les Sociétés qui Fusionnent dans un acte de fusion devant être signé par les Sociétés qui Fusionnent devant un notaire italien (la « **Date de Prise d'Effet de la Fusion** »).

2. Approbation d'une distribution de 450.000.000,00 EUR (quatre cent cinquante millions/00) équivalant à environ 18,00 NOK par action prélevée sur la prime d'émission de la Société au profit des actionnaires de la Société au prorata des actions qu'ils détiennent dans la Société à la date de référence concernée, à distribuer immédiatement avant la Date de Prise d'Effet de la Fusion sous réserve que les conditions suspensives à la Fusion prévues dans la Convention de Fusion en date du 23 juillet 2025 entre les Sociétés qui Fusionnent (la « **Convention de Fusion** ») aient été remplies ou qu'il y ait été renoncé.

3. Approbation d'une distribution de 105.000.000,00 EUR (cent cinq millions/00) équivalant à environ 4,15 NOK par action prélevée sur la prime d'émission de la Société au profit des actionnaires de la Société au prorata des actions qu'ils détiennent dans la Société à la date de référence concernée.

4. Pleine et entière décharge (quitus) donnée à chacun des administrateurs de la Société pour la bonne exécution de leurs fonctions jusqu'à la Date de Prise d'Effet de la Fusion (incluse).

XIV. Après avoir approuvé ce qui précède, l'Assemblée Générale a adopté les résolutions suivantes :

PREMIÈRE RÉOLUTION

L'Assemblée Générale a pris acte des Rapports du Conseil et des Rapports d'Experts. L'Assemblée Générale a également pris acte qu'aucun avis de travailleur et aucune observation n'ont été soumis à la Société en vertu de l'article 1025-6 (6) de la Loi sur les Sociétés respectivement de l'article 1025-5 (1) (2°) de la Loi sur les Sociétés.

Ensuite, l'Assemblée Générale a pris les résolutions suivantes à la majorité indiquée ci-dessous :

L'Assemblée Générale a reconnu et approuvé le Projet Commun de Fusion et la fusion transfrontalière entre la Société et Saipem par voie de fusion par absorption de la Société en tant que société absorbée par Saipem en tant que société absorbante, laquelle interviendra, et prendra automatiquement effet, d'un point de vue juridique entre les Sociétés qui Fusionnent et à l'égard des tiers, à 00h01 (CET) à la Date de Prise d'Effet de la Fusion.

L'Assemblée Générale a noté qu'à compter de la Date de Prise d'Effet de la Fusion, la Fusion entraînera de plein droit et simultanément les effets suivants :

a) la transmission universelle de l'ensemble du patrimoine actif et passif de la Société, y compris tous les contrats, crédits, droits et obligations, à Saipem ;

b) les actionnaires de la Société, à l'exception de ceux ayant valablement exercé leur Droit de Retrait (tel que défini ci-après), deviendront actionnaires de Saipem conformément aux modalités du Projet Commun de Fusion, en particulier au Rapport d'Échange ;

c) la Société cessera d'exister ; et

d) l'annulation des actions de la Société détenues en propre par la Société ou détenues par Saipem.

Pour : 222.461.169 actions

Contre : 2.188.476 actions

Abstentions : 62.448 actions

La présente résolution, ayant été approuvée par au moins deux tiers des voix valablement exprimées, a donc été adoptée.

DEUXIÈME RÉOLUTION

L'Assemblée Générale, sur proposition du conseil d'administration de la Société, a approuvé, à la majorité indiquée ci-dessous, une distribution de 450.000.000,00 EUR (quatre cent cinquante millions/00) équivalant à environ 18,00 NOK par action prélevée sur la prime d'émission de la Société au profit des actionnaires de la Société au prorata du nombre d'actions qu'ils détiennent dans la Société, à la date de référence concernée, à distribuer sous réserve de la réalisation des conditions suspensives à la Fusion prévues dans la Convention de Fusion.

Pour : 224.711.924 actions

Contre : 66 actions

Abstentions : 103 actions

La présente résolution, ayant été approuvée à la majorité simple des voix valablement exprimées, a donc été adoptée.

TROISIÈME RÉOLUTION

L'Assemblée Générale, sur proposition du conseil d'administration de la Société, a approuvé, à la majorité indiquée ci-dessous, une distribution de 105.000.000,00 EUR (cent cinq millions/00) équivalant à environ 4,15 NOK par action prélevée sur la prime d'émission de la Société au profit des actionnaires de la Société au prorata du nombre d'actions qu'ils détiennent dans la Société à la date de référence concernée.

Pour : 224.711.925 actions

Contre : 66 actions

Abstentions : 102 actions

La présente résolution, ayant été approuvée à la majorité simple des voix valablement exprimées, est donc adoptée.

QUATRIÈME RÉOLUTION

L'Assemblée Générale, à la majorité indiquée ci-dessous, a donné pleine et entière décharge (*quibus*) à chacun des administrateurs de la Société pour la bonne exécution de leurs

fonctions jusqu'à la Date de Prise d'Effet de la Fusion (inclusive).

Pour :	217.667.282	actions
Contre :	6.784.443	actions
Abstentions :	260.368	actions

La présente résolution, ayant été approuvée à la majorité simple des voix valablement exprimées, a donc été adoptée.

XV. L'ordre du jour étant épuisé et la séance de l'Assemblée Générale étant encore ouverte, le Président a rappelé à l'Assemblée Générale que chaque actionnaire ayant voté contre l'approbation du Projet Commun de Fusion (avait le droit de déclarer au notaire soussigné l'exercice de son droit de céder l'intégralité (i) des actions de la Société inscrites sur le(s) compte(s) titres de cet actionnaire auprès de son (ses) intermédiaire(s) financier(s) à la date de publication du Projet Commun de Fusion au RESA (soit le 4 août 2025) et (ii) des actions de la Société acquises après cette date dans le cadre d'une succession ou d'un legs, en contrepartie de la Soulte en Espèces dans les conditions prévues par la Loi sur les Sociétés et le Projet Commun de Fusion conformément à l'article 1025-10 (1) de la Loi sur les Sociétés (le « **Droit de Retrait** ») et conformément à une déclaration de retrait à signer devant le notaire soussigné lors de la présente Assemblée Générale (chaque actionnaire exerçant son Droit de Retrait étant un « **Actionnaire Sortant** »).

Le Président a noté qu'aucun actionnaire ni aucun mandataire d'un actionnaire représenté n'a déclaré son intention d'exercer le Droit de Retrait.

Le notaire soussigné et chaque cleric et employé de l'étude du notaire soussigné ont été autorisés et ont reçu pouvoir pour procéder à tous les dépôts et rédiger et signer tous les actes complémentaires, rectificatifs ou modificatifs du présent acte, et plus généralement pour faire tout ce qui sera nécessaire, pour assurer la concordance avec le répertoire civil et le registre du commerce à Luxembourg ainsi que pour assurer le dépôt électronique auprès de l'Administration de l'enregistrement, des domaines et de la TVA.

Aucune autre question n'étant soulevée, l'Assemblée Générale a été clôturée sans qu'aucun actionnaire ne demande à signer le présent procès-verbal.

Le notaire soussigné, qui comprend et parle l'anglais, déclare qu'à la demande du Bureau, le présent procès-verbal est rédigé en anglais suivi d'une traduction française ; à la demande du Bureau, en cas de divergences entre les versions anglaise et française, la **version anglaise fera foi**.

DONT ACTE, fait et passé à Luxembourg, date qu'en tête des présentes.

Après lecture du présent procès-verbal faite à l'Assemblée Générale, les membres du Bureau et le notaire ont signé le présent acte original.